
Protokół XLIX/2023 

z obrad XLIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadowne z dnia 9 maja 2023 roku, która 

odbyła się w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy w Sadownem o godz. 900 

 

Skład Rady – 15  

Obecnych według listy obecności – 11 

Nieobecni: Jarosław Popławski   

                    Zbigniew Kłósek   

                    Sławomir Rydzewski 

                    Bożena Rodź 

                    Urszula Bala - dotarła w trakcie  

 

Ponadto na sesję przybyli: Pan Waldemar Cyran Wójt Gminy Sadowne, Pan Marcin Gręda – Zastępca 

Wójta, Pani Anna Rukat – Skarbnik Gminy. 

 

 

 

Do punktu pierwszego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – Przewodniczący Rady Gminy – przywitał wszystkich zebranych, rozpoczął 

obrady XLIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadowne. Na podstawie listy obecności stwierdzono 

quorum. Poprosił radnych o zalogowanie się do systemu. 

 

 

Do punktu drugiego porządku obrad: 

 

Pan Tomasz Szymanik – Każdy z Państwa otrzymał porządek obrad.  

 

 



 



 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 2023-

2034; 

b) w sprawie zmian w Uchwale budżetowej gminy na 2023 rok; 

c) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Sadownem.                                                                             

4. Zamknięcie obrad.  

 

 

Do punktu trzeciego porządku obrad: 

 

a) w sprawie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 2023-2034; 

Pani Anna Rukat – To, co się zmieniało w uchwale budżetowej to dotacje. Jeśli chodzi o plan 

dochodów zmiana jest o 391 710,20 zł, a w planie wydatków zmiana o 795 328,20 zł. Pozostałe 

środki, czyli różnica to wprowadzone wolne środki w kwocie około 40 000,00 zł. Przy następnej sesji 

będziemy robić poprawki budżetowe a nie wprowadzać wolne środki. Jeśli chodzi o dotacje                         

to 300 000,00 zł, wynosi dotacja na drogę w Szynkarzyźnie z FOGR. 9 000,00 zł na bieżące 

utrzymanie dróg, dotacja z Powiatu. 40 000,00 zł, na OSP Szynkarzyzna i są to środki od Marszałka. 

7 289,80 zł, zmniejszenie w oświacie, ale jest tutaj 103 000,00 zł, na autobus elektryczny, który jest 

już po przetargu i na który mamy podpisana promesę z Polskiego Ładu. Wprowadzona jest dotacja 

Poznaj Polskę. Dotacja to około 45 500,00 zł, plus środki rodziców około 20 000,00 zł. Jest jeszcze 

Pikniki Ekologiczny, Środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

Kwota 30 000,00 zł. Piknik ma być organizowany we wrześniu.  W dziale 900 35 000,00 zł, dotacja 

na azbest. Dostaliśmy 15 000,00 zł, na Koła Gospodyń Wiejskich z Funduszu Sprawiedliwości.                  

Do drogi Szynkarzyzna FOGR dołożono własne środki 340 000,00 zł. Jest wprowadzona dotacja na 

projekt przejścia dla pieszych na przeciwko Szkoły Podstawowej w Sadownem około 8 100,00 zł. 

Dokładka do zbiorowego transportu, kwota 3 500,00 zł i wprowadzenie 9 000,00 zł, które dostaliśmy 

od Powiatu na drogi powiatowe na terenie Gminy Sadowne. 15 000,00 zł, jest zwiększenie na miejsca 

pamięci. 40 000,00 zł, to co w dochodach, OSP Szynkarzyzna wprowadzono w wydatkach. W dziale 

851 jest zwiększenie o 10 000,00 zł, z tytułu dotacji na Szpital Ostrów Mazowiecka na zakup zestawu 

endoskopowego do histeroskopii i przesunięcia między paragrafami o kwotę 120 000,00 zł,                            

na inwestycję Budowa placu rekreacyjna – sportowego ze środków korkowego. W związku z tym,                

że zostały środki z poprzedniego roku w kwocie ponad 130 000,00 zł, taka inwestycja jest 

wprowadzona do budżetu po stronie wydatków. 5 000,00zł, jest dokładka na stypendia szkolne                           

a mieliśmy 25 000,00 zł, dotacji z tego tytułu. 35 000,00 zł, to usuwanie azbestu i 15 000,00 zł,                      

z Funduszu Sprawiedliwości. W załączniku inwestycyjnym macie Państwo, wszystkie poprawki                       

o których mówiłam. Jeśli chodzi o WPF poprawiony jest rok 2023 do tych kwot, które Państwo macie. 



W załączniku o przychodach poprawiony jest zakup autobusu, bo jest zmniejszenie o 103 000,00 zł, 

jeśli chodzi o dotacje. Jeśli jakieś pytania to bardzo proszę. 

Pan Ryszard Decyk – 15 000,00 zł, dla Koła Gospodyń Wiejskich to jest dla kogo? 

Pani Anna Rukat – 3 Koła składały wniosek i 3 Koła dostaną pieniądze. 

Pan Marcin Gręda – Tak, Koła składały wniosek przez nas. My musieliśmy złożyć wniosek zbiorczy i 

to są konkretne Koła.  

Pani Anna Rukat – Jest to 5 000, 00 zł, na każde Koło Gospodyń Wiejskich.  

Pan Ryszard Decyk – Które to Koła? 

Pan Marcin Gręda – Koła Gospodyń Wiejskich Sokółka, Ocięte i Sojkówek.  

Pan Waldemar Cyran – Maksymalnie mogły złożyć wniosek 4 Koła z terenu gminy Sadowne.  

Pani Teresa Wielgat – Kto będzie organizował Piknik Ekologiczny? 

Pan Marcin Wielgat – Piknik Ekologiczny odbędzie się we wrześniu. Będzie to wspólne 

przedsięwzięcie z Powiatem Węgrowskim. Dostaliśmy 30 000,00 zł, z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Szczegóły będą bliżej września.  

Pan Tomasz Szymanik – 30 000,00 zł, to jest nasze i Powiatu czy po 30 000,00 zł?  

Pan Marcin Gręda – Po 30 000,00 zł.  

Pani Teresa Wielgat – Gdzie będzie plac zabaw z robiony z korkowego?    

Pan Marcin Gręda – Wstępnie planowany jest na skwerku.  

Pan Waldemara Cyran – Za 120 000,00 zł, nie rewitalizujemy całego placu. Zakres będzie nie duży.  

Pan Tomasz Szymanik – Czy jeszcze są jakieś pytania? 

Pan Waldemar Cyran – Jedno uzupełnienie co do przebudowy przejścia dla pieszych przed Szkołą 

Podstawową i Zespołem Szkół Ponadpodstawowych. Powiat złoży wniosek na środki z Urzędu 

Wojewódzkiego. Będzie poprawa bezpieczeństwa. W tej chwili opracowywany jest projekt. 

Wnioskowaliśmy o doświetlenie przejścia, oznakowanie znakiem interaktywnym.  

Pan Tomasz Szymanik – Czy jeszcze jakieś pytania? Przechodzimy do odczytania uchwał.  

 

 

 

 

 

 

 

 



a) uchwała w sprawie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 2023-2034 

 

 



b) uchwała w sprawie zmian w Uchwale budżetowej gminy na 2023 rok 

 

 

 

 



 c) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Sadownem          

Pan Tomasz Szymanik – Skarga, która do nas wpłynęła została przekazana Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 30 marca odbyło się posiedzenie Komisji. Komisja przekazała nam swoje stanowisko i na tej 

podstawie została przygotowana uchwała. Czy jakieś pytania?                                                                        

 

 



Do punktu czwartego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – Zamykam XLIX Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Sadowne zwołaną                       

na dzień dzisiejszy. Dziękuję Państwu za przybycie. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokolant:                    Przewodniczący Rady Gminy  

Katarzyna Stefaniak                                                                             Tomasz Szymanik 

 


